



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

# communiqué

N°: 158  
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE  
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

NOVEMBER 4, 1982  
LE 4 NOVEMBRE 1982

OFFICIAL VISIT TO CANADA OF  
EGYPT'S DEPUTY PRIME MINISTER AND FOREIGN MINISTER

The Honourable Allan J. MacEachen, Deputy Prime Minister and Secretary of State for External Affairs, is pleased to announce that Mr. Kamal Hassan Aly, the Egyptian Deputy Prime Minister and Foreign Minister will make an official visit to Canada from November 8-11. The Minister will visit Ottawa and other centres in Ontario and Quebec. Discussions will cover a variety of bilateral and international issues of mutual concern.

\* \* \* \* \*

VISITE OFFICIELLE AU CANADA DU VICE-PREMIER MINISTRE  
ET MINISTRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES D'EGYPTE

L'honorable Allan J. MacEachen, vice-premier ministre et secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, est heureux d'annoncer que Monsieur Kamal Hassan Aly, vice-premier ministre et ministre des Affaires étrangères d'Egypte, effectuera une visite officielle au Canada du 8 au 11 novembre. Le Ministre visitera Ottawa et d'autres villes de l'Ontario et du Québec et des entretiens auront lieu sur diverses questions bilatérales et internationales d'intérêt commun.